
op 29 mei 2o24 heeft het college van burgemeester en wethouders een bezoek gebracht aan DeEendenkooi in Zoeterwoude-Rijndijk ot t"i u in gesprek te gaan. voorinschrijving was niet nodig: deavond stond in het teken van laagdrempelige ontmoeting en open gesprekken. Het is niet bedoeld als'politieke avond' (ook al is dat niet helemail te voorkomen). wi; w-ilden graag van u horen wat er b.rju leeft' hoe u het contact met de gemeente ervaart en hoe het u bevatt om in ons mooieZoeterwoude te wonen.

Tijdens de bijeenkomst hebben wij u toegezegd een verslag van het wijkbezoek met u te deren. Hetcollege en de betrokken ambtenaren ki;ken terug op een mooie avond met goede gesprekken -zowel inhoudelijk ars persoonrijk - en een prettige sfeer. Harterijk dank daarvoorr
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Gedurende de avond hebt u gesprekken gehad met de burgemeester en wethouders, ieder aan eeneÍgen tafel' Daarbij zijn veel onderwerpen aan bod gekomen. Hieronder volgt een weergave daarvan.

U bent blij met het ínitiatief van het cortege om een wijkbezoek af te reggen.
ln uw contact met de gemeente komt het voor dat een reactie uitbleef. Dit is onwenselijk en heeftaandacht bij de gemeente.
De wijkagent en de boa zou u wat vaker willen zíen. De boa houdt zich voornamelijk bezig metparkeren' overlastsituatíes (waaronder honden/paardenpoep) etc. Hij is geen politieagent. Deburgemeester stemt hun inzet steeds af. Ze kunnen, dat is niet anders, niet overal tegelijk zijn. Er ismet de politie afgesproken dat ze vaker aanwezig ziin op de Hoge RijndÍjk. Als ze overtredingenconstateren bekeuren ze' soms kan ook een waarschuwing-op zijn plek ziln. tvtet de wijkagent kan vialnstagram contact gelegd worden via @wijkagent_zoeterwoude.
Het dorpse karakter van de gemeente Zoeterwoude vindt u belangrijk. De sociale cohesie staatechter onder druk gaf u aan. En ook het aantal vrijwíltigers lijkt af te nemen. Activiteíten dÍeontmoeting stimuleren zijn daarom belangrijk. oe renáenkooi spáeh daarin een belangrijke rol. Degemeente vindt het fijn wanneer inwoners daarover meedenken.

De gemeente Zoeterwoude vindt het belangrijk dat inwoners, bedrijven en andere belanghebbendenbetrokken worden bij het wel en wee in de gemeente. soms gaat dat goed, bijv. bij de inrichting ur,;een speelplek' en soms wat minder goed. Door u is aangegeven dat de gemeente wat u betreft deinwoners vaker zou kunnen betrekken bij het besluitóÁingsproces. op dit moment wordt ergewerkt aan een actualisatie van de visie op communicatie, rarn:cipatie en Dienstverlening.



U bent zeer te spreken over het openbaar groen. 'Je kunt de mannen van het groen een kop koffieaanbieden en daar hartelijk voor bedankt worden. Dát is wat een dorp maakt., Een mooi voorbeeldvan de kracht van onze kleine gemeentel Het is ook een van de redenen waarom u graag inZoeterwoude woont' Een concrete vraag die gesteld werd is of het waterlooppad een losloopgebiedvoor honden kan worden. Dit wordt uitgázocht.
Tegelijkertijd wordt het moeilijker om in Zoeterwoude woonruimte te vinden. Er is behoefte aan(kleinere) woningen voor starters en senioren. Als het kan zou er voorrang verleend moeten wordenaan Zoeterwoudenaren die van een grotere woning naar een kleinere woning willen verhuizen.Eouwen is ook nodig om de winkels in zoeterwoude, zowel in Rijndijk als in Dorp vitaal te houden. Degemeente is in gesprek met ondernemers om ideeën op te halen. ook worut let"t en of hetverruimen van de regers in de bestemmingsprannen mogerijkheden bieden.

Enersietra nsitie - Houtstook

De energietransitie is een belangrijk punt. Zaken als overlast door wíndmolens, verkeersproblematieken drukte houden u bezig. U maakt zich zorgen om de mate waarin ingehuurde medewerkersbetrokken zijn. Hebben zij vordoende oog voor de rokare gevorgen van maatregeren?De klankbordgroep voor de energietiansitie is 'slapend' geworden. De gemeenteraad heeftaangegeven dat deze weer in het proces betrokken moet wordln. U wilt ook graag betrokken blijvenbij dit belangrijke onderwerp.
Houtstook is een van de alternatieve vormen van energie opwek. Dit levert soms echter ook overlastvoor anderen op' u hebt de portefeuillehouder dJarover een brief overhandigd. Een van degemeenteraadsreden heeft een initiatiefuoorster over houtstook ingediend.

Verkeerssituatie Hose Riindiik

Er is uitgebreid gesproken over de verkeerssituatie op de Hoge Rijndijk. Thema,s als sluip- enbestemmingsverkeer, handhaving door de boa en poliiie, veiligieid en overlast zijn aan de ordegeweest' Het zijn zower voor u ars de gemeente betangrijke ondeiw"rpen.
Er zijn meerdere informatieavonden georganiseerd. U mist daarbij inspraak. Het gevoel heerst dat erdoor de gemeente meer wordt toegeiegd dan nagekomen.
Nog voor de zomervakantie wordt een bewonersavond voor het project Hoge Rijndijk georganiseerd.op uw verzoek wordt gekeken waar het snelheidsdisplay is g"ul;u"n en of het mogelijk zal zijn omdat weer terug te plaatsen. Verder hebt u een aantal gerÍchte vragen gesteld. Deze wordensch riftelijk bea ntwoord.

Met vriendelijke groet,

Het college van burgemeester en wethouders van Zoeterwoude,
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